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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 20. REDNE SEJE  IN DODATNI  

     ODGOVORI 19. REDNE SEJE 

 

 
DODATNI ODGOVOR 19. REDNE SEJE 
 
Lilijana Kastelic 
Poda pobude in predloge, ki so jih posredovali krajani vasi Neblo: 
Prosijo tudi za podatke, koliko denarja se izteče na račun Občine Brda od Casinoja Venko,  A – 
marketa, Mesnice Peršolja, Gostilne Peternel, Gostilne Pr' noni, mesnice  Pivka, mesnice Prunk in 
Petrola ter kam gre ta denar oziroma koliko se ga vrne na ta konec. Smatrajo namreč, da skoraj 
nič, saj je cesta v slabem stanju, so brez pločnikov, javna razsvetljava je pomanjkljiva oziroma bi jo 
moralo biti več, da se ne govori o hrupu in onesnaženem zraku. Skratka občutek imamo, da občina 
naredi premalo za ta del Brd, glede na to kar pokasira s tega konca. 

 
Oddelek za finance, gospodarske in družbene dejavnosti  

Zakonska naloga Občine Brda je, da skrbi za uravnotežen razvoj celotnega območja občine, ki jo 
pokriva. Glede na prioritete in potrebe se navedena sredstva namenijo skladno s sprejetim 
proračunom.   
Občina Brda je od navedenih firm prejela naslednje prihodke: 
1. Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča: Občina Brda je iz naslova Nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča v letu 2016 prejela 56.334,10 Eur od navedenih firm (Casino Venko,  A – 
market, Mesnica Peršolja, Gostilna Peternel, Gostilna Pr ‘noni, mesnica Pivka, mesnica Prunk in  
Petrol). 

2. Koncesijska dajatev: Koncesijska dajatev iz naslova posebnih iger na srečo je v višini 2,2 % 
prihodek FIHO in v višini 2,2% prihodek FŠO. Od preostalega dela je 50% prihodek proračuna 
Republike Slovenije in se nameni za razvoj in promocijo turizma, 50% pa se nameni lokalnim 
skupnostim v zaokroženem turističnem območju in se uporablja za ureditev prebivalcem 
prijaznejšega okolja in  za turistično infrastrukturo.  
Za namene delitev koncesijske dajatve se za igralne salone ne oblikuje zaokroženih turističnih  

       območij. V primeru, da se igralni salon nahaja znotraj zaokroženega turističnega območja, se  
       koncesijska dajatev v delu, ki pripada lokalnim skupnostim, nameni vsem lokalnim skupnostim  
       znotraj zaokroženega turističnega območja. Če pa se igralni salon ne nahaja znotraj zaokroženega    
       turističnega območja je koncesijska dajatev, ki jo plačuje koncesionar za igralni salon, v delu, ki  
       sicer pripada lokalnim skupnostim v zaokroženem turističnem območju, prihodek lokalne  
       skupnosti, kjer se igralni salon nahaja oziroma se deli v skladu s posebno pogodbo med lokalnimi  
       skupnostmi, ki so sklenile dogovor o opravljanju igralniške dejavnosti. 
       Zaokroženo turistično območje določi z odločbo minister, pristojen za turizem, in to tako, da ga  
       poleg lokalne skupnosti, na območju katere je igralnica, sestavljajo tudi lokalne skupnosti, ki   
       izrazijo interes za vključitev v zaokroženo turistično območje, in ki izpolnjujejo vsaj dva od  
       naslednjih kriterijev, upoštevaje tudi njihovo intenzivnost: 

1. dodatna obremenjenost okolja zaradi izvajanja igralniške dejavnosti; 
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2. prostorska povezanost in soodvisnost pri rabi prostora za razvoj turizma in oblikovanje    
        skupne turistične ponudbe; 
3. skupno investiranje ali vzdrževanje objektov in naprav turistične infrastrukture (športno- 

            rekreativni, kulturni objekti in naprave, namenjene pretežno turistom in izletnikom); 
4.  skupne aktivnosti na področju turistično-informativne in promotivne dejavnosti; 
5.  skupna komunalna infrastruktura, če je ta izrazito v funkciji turizma. Posamezna lokalna   
        skupnost se lahko uvrsti le v eno zaokroženo turistično območje. 

  Lokalne skupnosti, ki so uvrščene v posamezno zaokroženo turistično območje, se dogovorijo o  
  višini deležev koncesijske dajatve, ki jih prejme posamezna lokalna skupnost, s posebno pogodbo. 
  Zaokroženih turističnih območij tvorijo naslednje občine: 

- Občina Kranjska Gora, Občina Bohinj in Občina Jesenice; 
- Občina Bled, Občina Radovljica in Občina Žirovnica; 
- Mestna občina Nova Gorica, Občina Ajdovščina, Občina Bovec, Občina Brda, Občina 

Cerkno,    Občina Idrija, Občina Kanal ob Soči, Občina Komen, Občina Miren-Kostanjevica, 
Občina   Šempeter-Vrtojba, Občina Tolmin, Občina Vipava in Občina Postojna; 

- Občina Sežana, Občina Divača in Občina Hrpelje–Kozina; 
- Občina Piran, Občina Izola in Mestna občina Koper; 
- Mestna občina Maribor, Občina Kungota in Občina Pesnica; 
- Mestna občina Novo mesto; 
- Občina Rogaška Slatina in 
- Mestna občina Ljubljana 

Iz naslova koncesijskih dajatev od posebnih iger na srečo je Občina v letu 2016 prejela 358.174 Eur 
(4,12 %), od tega zneska smo strani podjetja Venko prejeli 42.945,50 Eur.  

 
Oddelek za okolje in prostor 
Investicije, ki se izvajajo v VS Neblo v letih 2016-2017: 

- Vodovod Belo: vrednost investicije 81.209 Eur; 
- Vodovod Neblo: vrednost investicije cca 70.000 Eur; 
- Ureditev parkirnih prostorov in odvodnjavanja pri pokopališču v Hruševlju: vrednost investicije 

cca 30.000 Eur 
V prihodnje se načrtuje tudi investicija rekonstrukcija križišča »na Križadi« v Neblem s strani države, 
kjer bo vložek občine ureditev pločnika in javne razsvetljave. 
 
 
ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 20. REDNE SEJE 
 
Karlo Passoni 
1. Naproša, da se Vaški skupnosti Kojsko posreduje odgovor v zvezi z izvedbo zaključne faze 

dokončanja asfaltacije ceste Kojsko – Brestje.  
2. Glede na to, da je na naslednji seji predvideno poročilo oz. informacija o varnostnih razmerah in 

delu Policijske postaje Nova Gorica v letu 2016 sprašuje, kako šola reagira na dogajanja v zvezi s 
problematiko prometa s prepovedanimi substancami.  

 
Direktorica OU 
Vezano na navedeno problematiko je ga. ravnateljica Vesna Filej pripravila sledeči odgovor: 
Na OŠ Dobrovo ne zaznavamo prisotnosti alkohola ali prepovedanih substanc. 
Šola  načrtuje preventivne dejavnosti, ki vključujejo tudi področja različnih zasvojenosti. Na področju 
vzgojnega delovanja šole so planirane različne aktivnosti  za učence in učitelje. 
Področje skrbi za zdrav telesni in duševni razvoj otroka vključuje najrazličnejše  oblike zdravstvene 
vzgoje učencev. Otrokom pomaga oblikovati zdravstvene in higienske navade, spodbuja učence za 
zdrav način življenja. Te naloge se opravljajo v okviru pouka, dni  dejavnosti, organizacije športnih 
aktivnosti, izletov v naravo, plavalnega tečaja in smučanja, šole v naravi, prostovoljstva in drugih 
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dejavnosti.  
Za učence se tudi s pomočjo zunanjih sodelavcev organizirajo različna zdravstveno vzgojna 
predavanja, delavnice in druge aktivnosti. (Neodvisen. Si, projekt DOM..) 
Šola Dobrovo uradno ni seznanjena s problematiko prometa s prepovedanimi substancami na 
področju Brd, vodstvo šole tudi ni seznanjeno s poročilom oz. informacijo o varnostnih razmerah v 
Brdih za področje problematike prometa s prepovedanimi substancami 
 
Silvan Peršolja  
1. Glede odlaganja smeti izven kontejnerskih mest meni, da mora vsak poskrbeti in počistiti za 

sabo. Izvajalec določene dejavnosti oz. organizator prireditve je dolžan za sabo pospraviti in 
počistiti. Potrebno bi bilo pritisniti na izvajalce, da za sabo pustijo red in čistočo. V kolikor tega 
ne storijo, se jih opozori. To vsekakor ne more biti breme Občine.  

2. Po ogledu situacije na Humu sprašuje, ali obstaja še kakšna možnost za odprtje dialoga v zvezi 
s prostori v dvorani na Humu, ki so v lasti Mercator d. d..  
 

Direktorica OU 
Ad. 1. 
Občina ob izdaji soglasja za prireditve vedno navede med pogoje tudi alinejo glede vzpostavitve 
stanja na terenu kot je bilo pred prireditvijo na svoje stročke. V bodoče se bo opozarjanju na tovrstno 
problematiko posvetilo še več pozornosti. 
 
Ad. 2. 
Opravljen je bi razgovor s predstavnico Mercator d. d. glede navedenih prostorov. Mercator je lastnik 
poslovnega prostora v stavbi Hum 54, ID znak: 2290-664-2, posameznega dela št. 2 v stavbi št. 664 k. 
o. 2290 - KOJSKO (ID 5900989). ZK lastnik zemljišča ob objektu je Občina Brda: parceli št. 1687/11 in 
1687/7 ter Vinska klet: parceli št. 1687/10 in 1687/6. Parcela št. 1687/8 je skupni del stavbe, parcela 
št. 2927/2 pa je javno dobro in po njej poteka dostop. Mercator ima pravico souporabe parcel št. 
1687/11 in 1687/7 in v ZK je vknjižil služnost hoje in vožnje na navedenih parcelah. 
Lokacijo Mercator prodaja. Izhodiščna prodajna cena je 99.000,00 EUR in nam to ceno v tem trenutku 
tudi ponujajo. V kolikor bi bili zainteresirani so pripravljeni na nadaljnje razgovore. 
 
Kostja Jelinčič 
Sprašuje, kako bo Občina Brda udejanjila sklep VS Kojsko v zvezi z zaprtjem mladinskega kluba v 
Kojskem. 
 
Direktorica OU 
Z predsednikom VS Vasilijem Vendraminom je bil ponovno opravljen razgovor v zvezi z zaprtjem 
kluba v Kojskem. Dogovorjeno je bilo, da bo vaška skupnost o začasnem zaprtju kluba še enkrat 
razpravljala in se dokončno odločila. Občina pa bo skladno z planiranimi sredstvi v proračunu v višini 
1.715 Eur začela v kratkem z ureditvijo zunanjih površin pred prostori kluba. Do sklica seje občinskega 
sveta zapisnika VS še nismo prejeli. V kolikor nam bo poslan, vam ga bomo posredovali naknadno. 
 
Lilijana Kastelic 
Občani se pritožujejo nad tem, da je bankomat na Dobrovem pogosto prazen, predvsem ob 
vikendih. To se je zgodilo že nekaj vikendov zaporedoma.  
 
Direktorica OU 
Na Novi KBM, Podružnici Dobrovo so pojasnili, da so s tem problemom seznanjeni in poskušajo 
odpravljati napake tekoče. Eden od razlogov, da bankomat ne deluje  je prah, ki nastaja zaradi 
izvajanja investicije na trgu. Drugi, tudi pogost razlog je ta, da prihaja do blokade bankomata zaradi 
napačnega rokovanja uporabnikov pri plačevanju položnic (se zataknejo v režo). Informacija, ki jo 
bankomat napiše je ta, da na bankomatu ni mogoče opraviti storitve. Je pa razlog za nedelovanje 
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bankomata pogosto tudi ta, da lokacija bankomata ni najbolj ustrezna - zaradi vremenskih pogojev 
(poleti vročina, pozimi mraz), ki tudi vplivajo na njegovo delovanje. Z njihove strani je bila na ustrezne 
službe NKBM dana pobuda, da bi se bankomat prestavilo v notranjost prostorov (vetrolov) in ga tako 
zaščitilo pred vremenskimi in drugimi težavami. 
 
 
 
            
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 


